
 

 
 

Verslag Algemene Ledenvergadering Vrienden van Twickel 
 
Datum 3-4-2024 
Tijd 19.30 uur 
Locatie Parochiehuis Delden 
 
  
1 Opening en vaststelling agenda 
 Door de voorzitter 

De voorzitter heet de aanwezige leden van harte welkom en dankt hen voor hun 
deelname aan deze Algemene Ledenvergadering.  
Er is een kleine wijziging in de agenda: mevrouw E. Beelaerts vertelt over de 
samenwerking in de redactie van het Twickelblad. 
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Verslag van de ALV 12 april 2023 
Het verslag wordt vastgesteld zonder opmerkingen. 
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Verslag van het afgelopen verenigingsjaar 
Door de voorzitter 
Er zijn vanuit de Vereniging veel activiteiten georganiseerd die ook goed zijn bezocht door 
de leden. Een gedeelte daarvan viel nog in het jubileumjaar. Het jubileumjaar is met een 
muzikale middag afgesloten. Hoewel het heel warm was zijn toch nog veel mensen 
gekomen en het was een heel leuke middag die door de aanwezigen als prettig werd 
ervaren. 
 
Voor de eerste keer is een boomplantdag voor schoolkinderen georganiseerd en dit was  
een groot succes. Het bestuur en programmacommissie willen in de toekomst blijven 
kijken op welke wijze we jonge mensen kunnen bereiken en wat voor hen interessante 
activiteiten zijn om te organiseren. Het bestuur doet een actieve oproep aan de leden om 
ideeën aan te dragen.   
 
Op dit moment telt de Vereniging 1853 leden en er is nog steeds groei zichtbaar. 
Het bestuur heeft periodiek vergaderd. Er is vergaderd met de Stichting en de redactie 
van het Twickelblad. Er zijn nieuwsbrieven verzonden aan de leden. 
Het onverwachte overlijden van Martin Kerkhof heeft impact gehad op ons allen. Het 
overnemen van de grote hoeveelheid werk dat hij verzette heeft even tijd gekost.  
 
Inmiddels zijn er twee kandidaten bestuurslid voor de rol van secretaris en voorzitter van 
de programmacommissie. 
 
Rekening en verantwoording over het afgelopen verenigingsjaar 
Door de penningmeester 
 
Toelichting op de resultatenrekening 
Er was in 2023 een verlies begroot dat samenhing met hogere kosten door de activiteiten 
in het jubileumjaar. 
Door een stijging van het aantal leden zien we nu meer inkomsten uit contributies. 
Nu 1839 betalende leden, in 2022 was dit 1779. 
Ook maakt het verschil dat er in 2022 geen vriendendagen zijn geweest en daar geen 
inkomsten voor waren. 



 

De hogere bestuurskosten in 2023 t.o.v. 2022 hebben te maken met additionele kosten 
i.v.m. het overlijden van de secretaris en de UBO notaris kosten. 
  
In de uitgaven zijn de kosten van het Twickelblad de belangrijkste component.  
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Begroting voor het komende verenigingsjaar (ter vaststelling) 
Door de penningmeester 
Voor 2024 is hetzelfde bedrag begroot als voor 2023. 
Het gemiddelde aantal leden wordt op 1846 opgenomen.  
Een verhoging van de kosten van het Twickelblad is opgenomen door indexering en het 
groeiende aantal nummers (het genoemde aantal nummers per kwartaal is inclusief de 
losse nummers). 
Vriendendagen worden jaarlijks georganiseerd en dat levert ook inkomsten op. 
Bestuur en beheerskosten zijn op €500 minder gesteld dan in 2023. 
 
Vraag: 
Activiteiten staan op €5.000 begroot terwijl dit in 2023 €10.000 was.  
Antwoord: Dit heeft te maken met het jubileumjaar. Er zijn in dit jaar extra activiteiten 
georganiseerd waar het bestuur een extra bedrag voor gereserveerd had.  
 
De leden stemmen in en de begroting wordt vastgesteld. 
 
Voorstel verhoging contributie (ter goedkeuring) 
Door de penningmeester 
Een voorstel voor contributieverhoging vanwege de stijgende kosten is vorig jaar 
bespreekbaar gemaakt in de ALV. In het afgelopen jaar heeft het bestuur te maken met 
wederom een stijging van de kosten waarmee nu wel echt de noodzaak ontstaat om vanaf 
2025 de contributie te verhogen. Geduid wordt dat de laatste verhoging in 2015 was. Een 
indexering is dus wel echt nodig.  
 
Het voorstel is de contributie vast te stellen op €25 bij incasso en €27 zonder incasso. 
De verzendkosten voor het buitenland zijn ook aanmerkelijk hoger. Het voorstel is die 
contributie te verhogen naar €30 bij incasso en €32 zonder incasso. 
 
Een advies uit de zaal volgt om vaker te indexeren en een nodige verhoging in kleine 
stapjes door te voeren. Het bestuur neemt dit ter harte.  
 
De vraag volgt of al is overwogen het Twickelblad digitaal aan te leveren vanwege de 
hoge kosten van drukwerk en verzending. Leden hebben in de vorige enquête echt de 
voorkeur uitgesproken voor het papieren blad. Een digitale versie is vanzelfsprekend te 
vinden op de website. 
 
De vraag volgt of in de begroting al rekening is gehouden met het nieuwe 
contributiebedrag. Dat is niet het geval, de verhoging gaat dan in 2025 in. 
 
De vraag volgt of er een bedrag kan worden ingezet voor mogelijke bedreigingen t.o.v. het 
landgoed; een jaar geleden riep de heer Van Wassenaer op om te helpen bij bedreigingen 
(zoals bij het dossier inzake windturbines). Het bestuur is altijd goed in contact met de 
Stichting Twickel over de mogelijkheden en de goede bestedingen. 
 
Een duidelijke meerderheid van de aanwezigen is in faveure voor het voorstel waarbij de 
voorgestelde contributieverhoging wordt vastgesteld en goedgekeurd.  
 
 
Kascommissie 
 
De heer Van Emmerik en de heer Ellenbroek hebben de werkzaamheden voor 
kascontrole uitgevoerd. De heer Van Emmerik geeft toelichting.  
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Er wordt aandacht gevraagd voor Gert Jan Beuzel (kascommissie vorig jaar) die ook 
penningmeester is geweest van de VVT. Hij is ongeneeslijk ziek geworden. De leden 
spreken veel sterkte uit voor de heer Beuzel en diens naasten. Vanuit het bestuur zal een 
kaart worden gestuurd.  
 
De Kascommissie heeft naar de balans gekeken en naar de resultatenrekening en daar 
allerlei vragen over gesteld. Ook is gevraagd naar de verantwoording van de uitgaven. Dat 
was allemaal goed in orde en de Kascommissie spreekt complimenten uit. 
Er is waardering voor de overzichtelijkheid en er volgt decharge voor het beleid; dit is 
tevens opgenomen in de verklaring. 
 
Volgend jaar zullen de heer Ellenbroek (als voorzitter) en de heer Lok de Kascommissie 
vormen; er is nog een reservelid nodig voor volgend jaar. Vastgesteld wordt dat dit de 
heer Oord zal zijn.  
 
 
Voordracht te benoemen bestuursleden 

- Kandidaat voorzitter programmacommissie, Martin van Zelm 
- Kandidaat secretaris, Caren Snikkers 

 
De kandidaten stellen zich voor en geven een toelichting op hun drijfveer deze taak te 
vervullen. De leden maken hun instemming kenbaar met applaus, waarmee de 
bestuursleden door de ALV formeel benoemd zijn. 
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Jaarprogramma activiteiten 2024 
Door de voorzitter van de programmacommissie 
 
De zojuist formeel benoemde voorzitter van de programmacommissie neemt de leden 
mee door de activiteiten. Helaas is Twickel niet een winnaar gebleken in de maaltijd 
wedstrijd (met de macaroni).  
Natuurwerkochtend bij de Eschmolen was een succes, de werkzaamheden staan daar 
goed in het zicht en het was ook mooi weer. In november staat weer een 
natuurwerkochtend gepland, in de nieuwsbrief zal daar aandacht voor zijn.  
De georganiseerde Vriendendagen naar Paleis en tuinen van Het Loo komen dichterbij, al 
bijna 50 mensen hebben zich aangemeld. En er wordt in november een najaarslezing 
georganiseerd.  
Ideeën vanuit de leden zijn altijd welkom! 
 
 
Fonds Beheer Twickel: projecten 
Door bestuursleden Prinsen en Adolfsen 
 
Het bestuur is druk bezig met het volgen van de ontwikkelingen met betrekking tot de 
windturbines. Ook zal er waar nodig worden gereageerd. Dat speelt zich achter de 
schermen af. In het Twickelblad en in de nieuwsbrieven zal dit aan bod blijven komen. Als 
vereniging zijn we al sinds 2016 bezig op de achtergrond om op allerlei manieren onze 
reacties in te sturen en dat stemmen we ook altijd af met de Stichting Twickel. In de Covid 
periode hebben we ook digitaal verweer gevoerd bij de gemeente Hof van Twente en er 
zijn veel zienswijzen gestuurd naar allerlei instanties. In de omgeving is een forse stichting 
opgericht bestaande uit 30 actiegroepen die zich hebben verenigd. We hebben al eens in 
het Hofweekblad gepubliceerd, dat heeft echter geen reacties opgeleverd. We hebben 
geen budget voor uitgebreide juridische acties; als bestuur moeten we een goed 
kostenbeleid voeren. 
 
Het voornemen is er om een watertapkraan bij de landgoedwinkel te plaatsen, de exacte 
invulling daarvan bespreken we op korte termijn.  
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De lichtjeswandeling komt mooi samen met een idee dat wij hadden om verder uit te 
werken: het mysterie van Nicolaas. Er is veel in het bos gebeurd en die verhalen hebben 
we verzameld, het is een groot project geworden. Er wordt een app ontwikkeld voor op de 
telefoon waarbij het bos en die verhalen kunnen worden beleefd. In samenwerking met 
studenten van Saxion die zich scholen in gaming, wordt deze augmented reality app 
gerealiseerd. Er is een subsidie aangevraagd om tot een professioneel product te kunnen 
komen met bestendigheid voor de toekomst. Het is ook heel leuk voor de jeugd (wel 12+), 
er zit een stukje spelelement in. Moet ook een educatief karakter hebben door 
spelenderwijs kennis te nemen van de verhalen van vroeger. Wordt voor Android en IOS 
beschikbaar gesteld. De bijdrage uit het Fonds Twickel is €5.000 en daar kan dan een 
subsidie van €10.000 vanuit provincie Overijssel bij komen. Met een hoger bedrag kun je 
de inhoud blijven vullen en de doorontwikkeling financieren.  
 
 
Rondvraag 
 
Er wordt gevraagd naar de tafelklok van Twickel die is ontvreemd. Is deze terecht 
inmiddels? De heer Van Wassenaer meldt dat er geen ontwikkelingen zijn en dat de klok 
niet terecht is. 
 
Er wordt gevraagd naar het ontdekte schilderij waar in het Twickelblad aandacht aan is 
geschonken. De afsluiter was dat het niet voor Twickel verworven kon worden, is daar 
ontwikkeling in? De heer Van Wassenaer duidt dat het veilinghuis niet aangeeft wie de 
eigenaar is. Verwerving is daarmee niet (nog) mogelijk. 
 
Einde ALV formele vergadering 
 
 
Besluiten 

 
 
 
PAUZE 
 
Terugblik 2023 en vooruitblik 2024 
Door de voorzitter en rentmeester van Stichting Twickel 
 
 
 
 

Begroting 2024 
 

Vastgesteld door de ALV 

Voorstel contributieverhoging Goedgekeurd door de ALV 
 

Benoeming Martin van Zelm Goedgekeurd door de ALV 
 

Benoeming Caren Snikkers Goedgekeurd door de ALV 
 

Decharge financieel beleid Verleend door de Kascommissie 
 

Samenstelling kascommissie komend jaar Vastgesteld door de ALV 
  

 
 
 
 


